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Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie VVD  betreffende verspilling van 
zorggeld 

 

 
Aan de fractie VVD  

i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 
 

Op 27 november 2017 heeft u onder verwijzing naar artikel 39 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over verspilling van zorggeld: 

 

1.    Is het college bekend met het bericht in de Telegraaf, luidende: ‘Woede om dump traplift’  
2.    Is het college het met de VVD eens dat verspilling van zorggeld zoveel mogelijk moet  

       Worden voorkomen en teruggedrongen? 

3.    Kan het college aangeven of soortgelijke gevallen van verspilling ook in onze gemeente  

       aan de orde zijn? 

4.    Kent u ook soortgelijke gevallen, zoals omschreven in het krantenartikel, waarin juist tot     

       een mooie oplossing is gekomen? Zo ja, welke? 

5.    Wat is het beleid in onze gemeente met betrekking tot het hergebruiken van  

       hulpmiddelen, waaronder het overnemen van hulpmiddelen zoals trapliften? 

  

Wij beantwoorden deze vragen als volgt 

1.    Is het college bekend met het bericht in de Telegraaf, luidende: ‘Woede om dump traplift’  
We hebben kennis genomen van het betreffende artikel. 

 

2.    Is het college het met de VVD eens dat verspilling van zorggeld zoveel mogelijk moet  

       Worden voorkomen en teruggedrongen? 

We onderschrijven uw standpunt. 

 

3.    Kan het college aangeven of soortgelijke gevallen van verspilling ook in onze gemeente  

       aan de orde zijn? 

We streven om zoveel mogelijk verspilling van zorggeld te voorkomen. 

 

4.    Kent u ook soortgelijke gevallen, zoals omschreven in het krantenartikel, waarin juist tot     

       een mooie oplossing is gekomen? Zo ja, welke? 

Met de woningcorporaties hebben we de afspraak gemaakt dat een aantal aangepaste woningen 

beschikbaar blijft voor inwoners met beperkingen. De gemeente betaalt de huur tijdens eventuele 

leegstand. We proberen daarbij wel een balans te vinden tussen de aangebrachte aanpassingen (en 

de kosten daarvan) en de lengte van de leegstand. We stimuleren inwoners met beperkingen om te 

verhuizen naar een adequate woning. Een vergoeding van verhuiskosten is immers voordeliger dan 

het aanbrengen van bijvoorbeeld een traplift. 

https://mailing.vvd.nl/x/c/?NclRDoMgDADQq3ABbLpNxCU9x77JwGkCQrCmx_.ih_.3fQmdFhrdpJnwhaidZj.pSitzO94AIjJwyunXQ1iGPcO_pVMOwId3fn6C1BSTrcXGszTLPbS8LayRPleYWswV5o4.A16
https://mailing.vvd.nl/x/c/?NclRDoMgDADQq3ABbLpNxCU9x77JwGkCQrCmx_.ih_.3fQmdFhrdpJnwhaidZj.pSitzO94AIjJwyunXQ1iGPcO_pVMOwId3fn6C1BSTrcXGszTLPbS8LayRPleYWswV5o4.A16


 

  Raadsvragen ¥ Pagina 2 van 2 

 

 

5.    Wat is het beleid in onze gemeente met betrekking tot het hergebruiken van  

       hulpmiddelen, waaronder het overnemen van hulpmiddelen zoals trapliften? 

In onze gemeente worden hulpmiddelen in bruikleen gegeven, zodat deze na bijvoorbeeld overlijden 

kunnen worden opgehaald door de leverancier en weer beschikbaar komen voor een andere inwoner. 

Bij trapliften gaat dit iets anders. Bepaalde onderdelen, zoals de stoel, de motor en de accu, worden 

hergebruikt. Bij andere onderdelen is hergebruik vaak niet mogelijk, omdat die op maat gemaakt zijn 

voor de woning.  

Ons streven is om de voorzieningen zoveel als mogelijk te behouden. Na overlijden wordt nagegaan 

of een voorziening als een traplift uit de woning moet worden verwijderd. Wanneer in de betreffende 

woning een partner achterblijft, die binnen afzienbare tijd ook gebruik zal maken van de traplift, dan 

blijft deze voorziening in de woning gehandhaafd.  

 

 

Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 12 december 2017 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  


